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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:615 Allergikers möjlighet att resa 

Möjligheten att resa trots funktionsnedsättningar och allergier är en viktig fråga 
för dem som är drabbade. Mycket har förbättrats, och i dag går det att åka tåg 
och flyga trots olika funktionsnedsättningar. Men mycket återstår att göra för 
att allergiker ska kunna resa med tåg och flyg. En ständigt återkommande fråga 
är nötallergiker som vill resa. Det finns exempel på resenärer som ska flyga 
men nekas att utnyttja sin köpta biljett även när de har informerat flygbolaget 
om sin allergi. Resenärer har nekats ombordstigning trots giltig biljett. Kraven 
på resenären har ofta ställts efter det att biljetten har köpts. Det kan även handla 
om att flygpersonal kräver skriftligt intyg för att inte sälja nötter ombord med 
hänvisning till ”policy”. Rätten att sälja nötter ombord anses vara viktig. Därför 
kan flygbolag neka en nötallergiker med giltig biljett att gå ombord. 
Tågresenärer med nötallergi har liknande erfarenheter av hur svårt det är att 
resa och slippa bli sjuk. Det är viktigt att samhället blir tillgängligt för alla, och 
även resenärer med luftburna allergier bör kunna nyttja tåg och flyg. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth följande:

 

Vilka åtgärder kan statsrådet vidta för att resenärer med allergier ska få en 
bättre möjlighet att resa med tåg och flyg? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-22
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


